
Zápis 
 

z 25. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 29. 1. 2019 

 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 

Omluveni: doc. Uhlík, doc. Lovecká, Ing. Salvetr, Ing. Kučerová, prof. Slavíček, Ing. Med 

Hosté: Ing. Chválná, prof. Bělohlav, prof. Kotrba, prof. Pospíšil, Mgr. Vajsová, Ing. Vodičková 

 

Program zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha 29. 1. 2019 

1. Tvorba rezervy na opravy pláště budov 

2. Předschválení  výdajů  rozpočtu  2019,  dle  veřejných  zakázek  nad  rámec  dotace  a 

spoluúčasti OP VVV 

3. Různé 

a) Informace o připravovaných vnitřních předpisech 

b) Schválení členů komise IGA za studenty 

c) Informace z kolegia rektora 

 

Program jednání schválen (hlasování pro‐proti‐zdržel se 18 – 0 – 0) 

 

 

Ad 1. Tvorba rezervy na opravy pláště budov 

Kvestorka představila senátu účetní plán tvorby rezervy na opravu majetku. Rezerva by byla 

tvořena v letech 2018 a 2019 a byla by určena na opravu  fasády budovy A. V diskusi bylo 

vyjasněno, že za rok 2018 by se jednalo o částku 42 000 000 Kč. Stejná částka by pak připadla 

na rok 2019. Tato částka se však bude schvalovat až v rámci rozpočtu na rok 2019. Při opravě 

se počítá i s výměnou oken. 

Usnesení: Akademický senát schvaluje tvorbu rezervy investičních prostředků ve výši 42 mil. 

Kč v účetnictví roku 2018 na opravu pláště budovy A. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

 

 

Ad  2.  Předschválení  výdajů  rozpočtu  2019,  dle  veřejných  zakázek  nad  rámec  dotace  a 

spoluúčasti OP VVV 

Kvestorka v prezentaci pro  rok 2019 představila senátu plán nákladů v rámci programu OP 

VVV.  Konstatovala,  že  u  již  vysoutěžených  položek,  převážně  stavebních  prací,  došlo 

k nárůstu cen oproti nákladům plánovaným v projektu. Důvodem  je především zvýšení cen 

stavebních  prací  v posledním  roce.  Vedení  školy  navrhuje  navýšení  nákladů  financovat 

z FRIMU  VŠCHT  Praha.  Informace  kvestorky  doplnil  ještě  prorektor  Pospíšil.  Senátu  byl 

předložen seznam jednotlivých položek s celkovým navýšením 35 329 461, 48 Kč.  

V diskusi  vystoupil  doc.  Saidl,  který  upozornil,  že  se  nemůže  jednat  o  předschválení  části 

rozpočtu, neboť o rozpočtu by se mělo hlasovat  jako o celku. Doc Vídeňský podpořil návrh 

s tím, že se jedná o mimořádnou situaci, která se nedala předpokládat. Ing. Chválná doplnila, 

že návrh byl předložen v souladu ze zákonem a pokud by prostředky chyběly, znamenalo by 



to  možné  zastavení  rekonstrukcí.  Prof.  Cibulka  konstatoval,  že  vzhledem  ke  způsobu 

financování  a  spoluúčastí  všech  dosud  proběhlých  operačních  programů  nelze  volit  jiný 

způsob financování vícenákladů, než centrální.  

Usnesení: Akademický senát schvaluje čerpání částky maximálně 35 329 461, 48 Kč Kč z FRIM 

VŠCHT Praha na pokrytí navýšení nákladů běžících operačních programů.  Částka  je určena 

výhradně na položky v seznamu předloženém senátu na zasedání 29. 1. 2019. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

 

Pozn.: Senát bude průběžně informován o realizaci jednotlivých akcí.  

 

 

Ad 3. Různé 

a) Informace o připravovaných vnitřních předpisech 

Prof.  Cibulka  informoval  o  žádosti  pror.  Bělohlava  o  návrh  úprav  v dokumentech  školy 

týkajících se pedagogiky. Jedná se o vnitřní předpis Studijní a zkušební řád, směrnici Tvorba 

studijních programů  a  směrnici Garanti  studijních programů  a předmětů na VŠCHT Praha. 

Návrhy je možné posílat do konce února na pedagogické oddělení či na oddělení pro vědu a 

výzkum.  Podrobnosti  zašle  předseda  po  zasedání.  Pror.  Bělohlav  informaci  doplnil.  Ing. 

Chválná dále požádala o připomínky  k návrhu Vnitřního mzdového předpisu. Prof. Cibulka 

dále pověřil výbory, aby navrhované změny projednaly. 

b) Schválení členů komisí IGA za studenty 

Nominace přednesl Ing. Schätz. 

Usnesení:  Akademický  senát  schvaluje  nominaci  Lucie  Wohlrábové  a  Ing.  Miroslava 

Dragouna do Celoškolské grantové komise pro studentské společenské projekty. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

c) Informace z kolegia rektora přednesl Ing. Pokorný 

‐ Byla ustanovena Etická komise. Předsedou je prof. Hasal. 

‐ Byla podána žádost o institucionální akreditaci. 

‐ Bude vyhlášena podpora pro přípravu mezinárodních projektů. 

‐ Odbory navrhují další navýšení tarifů. 

 

 

Příští zasedání bude 26. 2. 2019. 

 

Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                                      Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D. 

 


